
<D

(D
(-

(D

De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Het gebruik van rubber-infill op kunstgrasvelden staat aljaren ter discussie. De rubberkorrels zouden

mogelijk schadelijk zijn voor de volksgezondheid (o.a. bij inademing van vrijkomende dampen). Ook
zouden de rubberkorrels gevaar op kunnen leveren wanneer ze in de natuur terecht komen en

mogelijk bodem- en grondwaterverontreiniging kunnen veroozaken.

Het gebruik van rubber op de velden is echter nog steeds niet verboden. Wel moeten er afdoende
maatregelen (de zogenaamde zorgplicht) worden getroffen zodat het rubber op de velden blijft en niet

verspreid wordt buiten de velden. Vaak gebruikt men hiervoor zogenaamde kantplanken en

uitlooproosters.

Ondanks al deze maatregelen is het blijkbaar bijna onmogelijk om ervoor te zorgen dat er geen

verspreiding buiten de velden plaatsvindt. Het onderwerp is en blijft actueel, mede ook omdat
belangengroeperingen blijven hameren op het gevaar van deze rubberkorrels, welke mogelijk

kan kerverwekkend zouden zijn.

ln onze gemeente liggen de nodige kunstgrasvelden waarbij de meeste (inmiddels) zijn voozien van

een veilige kunststof- of kurk-infill. Dit is het geval bij de voetbalverenigingen Cluzona, BSC, NSV en

op sportpark Hulsdonk bij RlryV Roosendaal en DVO'60. Toch zijn er ook nog velden met rubber-infill

in gebruik: Op sportpark Vierhoeven waar Keep Fit en Aleco sporten. Ook op het Cruijffcourt in de

Westrand ligt nog rubber-infill.

De fractie van VLP Roosendaal heeft enkele vragen hierover:

1. Treft u op de velden waar nog rubber-infill ligt voldoende maatregelen om verspreiding van de

rubberkorrels tegen te gaan en zo ja welke? Zo nee, waarom niet?

2. Heeft u te maken gehad met handhavingscontrole op de genoemde velden en zo ja, wat
waren de bevindingen en eventuele consequenties?

3. Heeft u bodemondezoek laten doen op de genoemde plekken en zo ja, wat waren de

uitkomsten hiervan? Zo nee, waarom niet.

4. Worden in de toekomst de velden met rubber infill nog voorzien van een ander soort infill, zo
ja, wanneer? Zo nee, waarom niet?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Treft u op de velden waar nog rubber-infill ligt voldoende maatregelen om verspreiding
van de rubberkorrels tegen te gaan en zo ia welke? Zo nee, waarom niet?

Ja, bij het veld op Vierhoeven zijn door de gemeente uitlooproosters en kantplanken langs het

veld geplaatst. De gebruikers van de kunstgrasvelden zijn geïnformeerd over de zorgplicht en

bijbehorende acties, zoals het gebruik van de uitlooproosters. Bij het Cruyffcourt aan de

Wethouder Lanenstraat wordt regelmatig geveegd door het WVS in opdracht van de

gemeente.

2. Heeft u te maken gehad met handhavingscontrole op de genoemde velden en zo ia, wat
waren de bevindingen en eventuele consequenties?

Nee.

3. Heeft u bodemonderzoek laten doen op de genoemde plekken en zo ja, wat waren de

uitkomsten hiervan? Zo nee, waarom niet.

Nee, op het moment dat we de velden gaan vervangen zal er een bodemonderzoek
plaatsvinden. Op dat moment moet bepaald worden hoe de grond verwerkt kan worden en

moet daarvoor onderzocht en gekeurd worden.

4. Worden in de toekomst de velden met rubber infill nog voorzien van een ander soort
infill, zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet?

Ja, we veruvachten het veld op Vierhoeven in 2025 te vervangen. Het Cruyffcourt wordt nog

niet vervangen zolang het volgens de jaarlijkse keuringen nog voldoet. Bij vervanging van de

velden zal geen rubber-infill meer toegepast worden.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd
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